

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2019-09-10
Plats: Orrliden
Närvarande Pär Eriksson
Olle Nilsson
Michael Petersson
Maria Larsson
Satu Verlinna
Ulrika Kårefjärd
Roger Gill
Lars Andersson

Ej närvarande: Alf Svensson,
Johan Sjöberg,
Nina Lindström

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Pär förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. Godkännande av föregående protokoll

Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna

b. Genomgång av beslut

- i. Skapande av Fotbollskommitté
- ii. Träff me A-lagets ledarstab i okt – Pär E, Olle N och Nina L
- iii. DM finalerna – allt fungerade fint, lång men lyckad dag med stor publik tillströmning.
- iv. United – Göteborg 7 september – det kom ca 200 medlemmar till matchen, en fin dag, vi tackar United för det.

3. Ekonomi - lägesrapport

Roger redogjorde för senaste ekonomirapporten och allt ser fortfarande stabilt och bra ut, inget som "sticker ut".

Vad gäller sponsring så är det nu lågsäsong under hösten.

4. Skötsel av Orrliden med fokus 2020

a-d

Orrlidengruppen har haft en träff (Maria, Micke, Roger och Thomas).

Man pratar om behov och olika lösningar gällande carport, läktare, omklädningsrum och kiosk samt vaktmästaruppdraget.

För byggnationer krävs kostsamma bygglov, en första översyn/snabbtitt kommer att ske 11/9 då kommunens Göran Andersson tittar förbi. Vidare ser man över möjligheten att ta över och renovera upp äldre läktarsektioner – om något finns stående någonstans.

Gällande omklädningsrum är man på det klara med att det befintliga (på baksidan) behöver rivras och nytt byggas, en skiss av Rune Norbäck finns. Frågeställning är dock hur det ser ut/blir med ägandeförhållanden kring nya byggnationer, Kommunens eller föreningens.

Idén kring kiosken behöver räknas på, omklädningsrum prioriteras innan kiosk.

Slutsats efter mötet: Vi måste ställa krav, det är kommunens anläggning! Vilken skötsel behövs och vem står för den? Hur ser ägandeförhållandena ut?

TRANAB kommer för 1-års kontroll den 25/10.

Beslut: Möte med Göran Andersson, kommunen, - vi bjuder in till träff för en ordentlig genomgång och planering, Pär Roger och Maria (eventuellt vaktmästare Thomas) ser över tid för detta.

5. Rapporter och diskussion

a. *Diplomerad förening – Var befinner vi oss i arbetet*

Sörmlands fotbollsförbund har varit på besök och haft diskussion och information med Maria. Enkäter kommer att skickas ut under vecka 38. De första utskicken kommer att rikta sig mot ledare och sen till föräldrar, block med frågor endast till föräldrar och sen block där frågor besvaras av föräldrar tillsammans med barn/spelare. Ca 300 enkäter räknar vi med kommer att gå ut. Svarstiden på enkäten kommer att vara tre veckor, sista svarsdag är 7/10.

Inbjudan till information/lägeskoll gällande Diplomerad förening finns – 17 oktober och/eller 13 november, Pär, Maria och Nina ser över möjligheterna att gå.

Vi är även inbjudna till Träningsläger för styrelsen (Diplomerad förening) den 7-8 februari -20, vi beslutar att så många som möjligt går.

b. *Olle informerar att det är "lågsäsong". Skyltställningen är fixad.* c– d

Seniorverksamheten – lägesavstämning – laget kämpar på, håller "lagom nivå". Lasse och Olle informerar om att man planerar kring truppen för nästa säsong, funderar kring hur blir det med juniorlaget, rekrytering av ledare/spelare mm.

Det kommer att hållas en intresseträff gällande Damfotbollen nästa vecka, 18/9.

Det händer även saker i våra flicklag, det kommer att bokas en träff med ledare för information samt prat om "hur vi ska ta hand om "våra spelare", Viss planering påverkar "kedjan" och hur ser vi kring gränser och årskullar. Förslag finns att snabbt boka en träff för att samtala om detta. Per tar kontakt med Uffe Pettersson.

e. *Skogstorpsdagen*

14 september, känns som om den är under kontroll.

f. *Ungdomsavslutningen bokad den 12/10, inbjudan har ännu inte gått ut.*

g. Rekarne Girls Cup har bokat Orrliden den 18-20/10 och vi i styrelsen kommer att bemanna kiosken. Maria kommer att mejla ut bemanningslista.

h. Jubileumsfesten

Vid mötet var 110 personer anmälda till festen. Vi planerar att bjuda in A-laget som "tack för säsongen", det blir deras avslutningsfest (pengar tas från deras kassa).

Även alla ledare bjuds in som aktivitet/tack för säsongen.

j. Kansliets aktuella frågor

- Alla komponenter till larmet är på plats, Maria står som huvudansvarig på kontaktlistan, men då tre till behövdes står även Ulrika, Michael och Lars på listan.
- Maria är kontaktad av "OLKA sportresor", vilka önskar att hyra vår anläggning för sina träningsläger. Det handlar om fredag till söndag under fem helger under mars-april. Vi bestämmer vilka tider de kan få, morgon eller kväll spelar ingen roll. Maria ser över med kommunen så vi kan reservera dessa tider innan vi tar beslut. Styrelsen är positiva till detta.
- Grönt kort, det har varit lite oklarheter kring hur detta ska fungera men vi hoppas att det ordnat upp sig.

- Nyckelsystem - ett nytt nyckelsystem är otroligt kostsamt, dock saknas många nycklar. Summan för en sådan investering känns dock för hög i dagsläget kontra problemet i sig.

k. Planeringsdag 2020 – återkommer vi till

l. Aktivitet för ledarna under hösten – se punkt h.

6. Skrivelser och inbjudningar

- a. Allmänna arvsfonden besöker Eskilstuna 1-2 oktober – Olle och Roger går
- b. SÖFF, tema utvecklingsfrågor, Maria och Michael går

7. Övriga frågor -

8. Styrelsemöten hösten 2019

- a. 8 oktober
- b. 12 november - obs nytt förslag istället för 5 nov
- c. 3 december

9. Frågor under hösten

- a. Verksamhetsplan 2020
- b. Planeringsdag 2020
- c. Seniorverksamheten – herr och dam, vad händer i flicklagen?
- d. Nytt avtal med Kommunen kring skötsel och ansvar

10. Summering, beslut och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Möte med kommunen –Orrlidengruppen - Pär kontakter Göran.
- Enkäter – ska ut v 38 samt in senast 7/10, ca 300 skickas ut - Maria.
- Diplomerad förening, information/lägeskoll 17/10 +/- eller 13/11- Pär, Nina och Maria går.
- Diplomerad förening, styrelsen på träningsläger 7-8/2 2020 – alla bokar av tiden, så många som möjligt går (dock minst tre).
- Planeringsmöte med ledning för flicklagen, så fort som möjligt – Pär kontakter Uffe
- A-laget bjuds in till jubileumsfesten, det blir "deras fest" för säsongen
- Alla ledare bjuds på jubileumsfesten som tack för säsongen/ledaraktivitet – Pär skriver inbjudan.
- Kontaktpersoner för larmlistan, Maria, Ullis, Lasse och Micke

- OLKA-sportresor – Maria ser över om vi kan erbjuda anläggningen de tider som önskas med kommunen
- Ungdomsavslutningen bokad till 12/10
- Rekarne Girls Cup hålls på Orrliden 18-20/10 och styrelsen bemannar kiosken
-

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Ulrika Kårefjärd

Pär Eriksson